
                                                        Protokół Nr XL III/2018 

            Sesji Rady Gminy w Oksie odbytej w dniu 11 października 2018 roku . 

 
    

 

    Otwarcie Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Zbigniew Bełtowski, powitał 

panie i panów radnych, panie i panów sołtysów, Wójta Gminy z pracownikami, Dyrektorów Szkół oraz 

młodzież szkolną ze Szkoły Podstawowej w Oksie . Przewodniczący  Rady przedstawił porządek obrad 

informując iż do porządku obrad dojdzie uchwała w sprawie  zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji 

projektu współfinansowanego z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Na Stan 14 

radnych udział w Sesji wzięli wszyscy radni zgodnie  z załączoną listą obecności, a więc Sesja  jest 

prawomocna i władna do podejmowania uchwał. Na Sekretarza został powołany radny Pan Mieczysław 

Różański zam. Kanice który wyraził zgodę. Za przyjęciem propozycji Sekretarza głosowało 12 radnych 

natomiast dwóch radnych wstrzymało się od głosu. Z pytaniem  zwrócił się radny Adamczyk Ryszard 

– co się stało że Pani radna Mieczysława Bielas nie bierze udziału w Sesji. Przewodniczący 

poinformował iż na to pytanie odpowie w pkt. 8.Zabrał głos V-ce Przewodniczący rady Pan Łaskawski 

Dariusz informując iż w ostatnim czasie odeszli od nas teściowa Pani sołtys z Oksy oraz ojciec 

Przewodniczącego  Rady więc uczcimy pamięć tych osób. 

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie Sesji, powitanie uczestników, stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z Sesji poprzedniej. 

3. Interpelacje radnych. 

4. Informacja Wójta Gminy o podjętych zadaniach między Sesjami. 

5. Zaprezentowanie przez uczniów działań w ramach projektu ,,Pracownia edukacji ekologiczno- 

przyrodniczej. 

6. Analiza oświadczeń majątkowych za 2017 rok oraz na koniec kadencji. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie : 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Oksa na lata 2018-2021 

- zmiany w budżecie gminy na 2018 rok 

- uchwalenia  Kompleksowego Planu Rozwoju Szkół w gminie Oksa 

- rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

- uchwalenia Statutu Gminy Oksa 

- uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka  Pomocy Społecznej w Oksie  

- zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu współfinansowanego z regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego 

       8.  Zapytania i wolne wnioski. 

       9.  Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych. 

      10. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.3 . 

 

 W interpelacjach radnych głos zabrali : 

 

- radny z Oksy Adamczyk Ryszard – aby zainteresować się złamaną sosną na placu po Pani Pabiańczyk 

gdyż jest to samo centrum Oksy i brzydko wygląda. 

 

 

 



Ad. 4. 

Informację o podjętych zadaniach między sesjami przedstawił Wójt Gminy. Informacja stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5.  

Młodzież szkolna ze Szkoły Podstawowej w Oksie  zaprezentowała  działania w ramach 

projektu ,,Pracownia edukacji ekologiczno-przyrodniczej. 

 

Ad. 6. 

 

Analizę oświadczeń majątkowych za 2017 rok oraz na koniec kadencji przedstawiła  sekretarz Gminy. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7. 

 

Podjęcie uchwał w sprawie : 

 

-  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy  Oksa na lata 2018 – 2021 

  ze zmianami  Wieloletniej Prognozy Finansowej zapoznała Pani Skarbnik – pytań w tej sprawie nie  

  było 

  za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- zmiany w budżecie gminy  na 2018 rok 

  za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- uchwalenia Kompleksowego Planu Rozwoju szkól w gminie Oksa 

  Przewodniczący Rady poinformował iż plan rozwoju szkół był omawiany na posiedzeniach komisji 

  za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- rozpatrzenia skargi na działalność  Wójta Gminy 

 Zabrał głos Przewodniczący Komisji Rewizyjnej informując iż skarga była omawiana na posiedzeniu 

Komisji Rewizyjnej oraz zapoznał z zarzutami zawartymi w skardze informując iż Komisja bardzo 

wnikliwie zajmowała się  skargą wysłuchując Wójta oraz pracowników zajmujących się sprawami 

zawartymi w skardze . Zapoznał z uzasadnieniem do uchwały informując iż jest przygotowany projekt 

uchwały która odczytał prosząc Przewodniczącego Rady o jej przegłosowanie. 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie,  za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy 

radni. 

Przewodniczący Rady poinformował iż myśli że w tej kadencji jest to ostatnia skarga, ma nadzieje że 

to wkrótce ustanie , tak jak przedstawił  Przewodniczący Komisji te uwagi są wielokrotnie podnoszone 

i uzasadnienia nie mają. 

- uchwalenia Statutu Gminy Oksa 

  Zabrała głos Sekretarz Gminy informując iż Statut był omawiany na niektórych komisjach oraz 

omówiła zmiany zawarte w Statucie Gminy. 

Zabrał głos radny Adamczyk proponując  by do komisji  rolnictwa i ochrony środowiska  dopisać 

gospodarkę komunalną  

za podjęciem tej uchwały  głosowali wszyscy radni 

- uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Oksie  

 za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu współfinansowanego z Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

 

Ad. 8 

W zapytaniach i wolnych  wnioskach glos zabrali : 



-  Przewodniczący Rady poinformował iż wyjaśni liczebność  Rady Gminy tj. zapoznał                                     

z Postanowieniem Komisarza Wyborczego w Kielcach  z dnia  16 lipca 2018 roku o wygaśnięciu 

mandatu radnej Rady Gminy Oksa w okręgu  wyborczym nr 6 oraz pismem Komisarza Wyborczego     

w Kielcach z dnia   5 października 2018 roku w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. 

- sołtys z Oksy podziękowała za udział w pogrzebie. 

 

Ad. 9 

 

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych : 

- radnemu z Oksy -  w dniu wczorajszym zostało złożone pismo przez pełnomocnika  firmy która 

wykupiła nieruchomość w sprawie wydania zezwolenia na wycinkę  drzewa. 

Zabrał głos Wójt Gminy  który poinformował iż został ogłoszony przetarg na odbiór odpadów lecz nikt 

nie złożył oferty lecz w dniu wczorajszym został ogłoszony ponowny przetarg. 

Zabrał głos radny z Kanic który zakomunikował aby zwrócić uwagę przy odbieraniu śmieci tj. ile osób 

jest zadeklarowanych a ile jest wystawionych worków gdyż  pod niektórymi posesjami jest wystawiana 

duża ilość worków czarnych ponieważ jest tam działalność gospodarcza natomiast opłaty są takie same 

jak od osób które wystawią np. dwa worki czarne. 

 

 

 

W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji Przewodniczący Rady podziękował za udział w obradach 

oraz dokonał  zamknięcia obrad. 

 

Protokólant: J.Mróz 

 

 


